
 

        
 

Ε Ρ Ω Τ Η Σ Η 

 

Θεσσαλονίκη, 03/09/2020 

 

Του:  Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας 

 

Προς:  Τον κ. Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης 

 

 

ΘΕΜΑ:  «Επιτάχυνση πληρωμών για την απόσταξη κρίσης εν όψει του τρύγου» 

 

 

Κύριε Υπουργέ, 

 

Μεγάλες καθυστερήσεις στις διαδικασίες πληρωμών για την απόσταξη κρίσης 

επισημαίνουν οι αμπελουργικές οργανώσεις, δεδομένου ότι, το τελευταίο δεκαήμερο του 

Αυγούστου, αναμένεται να ξεκινήσει ο τρύγος. 

 

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 

 

 

Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 

 

Προτίθεσθε να δρομολογήσετε άμεσα τις σχετικές πληρωμές για την ως άνω απόσταξη, 

έτσι ώστε, συνεταιριστικά και ιδιωτικά οινοποιεία να μπορέσουν να ανταποκριθούν στις 

πιέσεις των παραγωγών για παραλαβή οινοστάφυλων; 

 

 

Ο ερωτών Βουλευτής 

 

 

Κυριάκος Βελόπουλος 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ
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